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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 5/2006-2007 
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 8. 6. 2007 o 10:00 h 

Prítomní 
Ing. M. Bachratý, PhD., Ing. J. Beniak, RNDr. S. Halusková, PhD., prof. Ing. G. Hulkó, 
PhD., Ing. V. Chmelko, PhD., doc. Ing. Z. Iždinská, PhD., Ing. P. Petrák, PhD., Ing. R. 
Olšiak, PhD., Mgr. K. Vassalová, RNDr. J. Gabková,  Ing. F. Ridzoň, PhD., Ing. C. 
Schmidtová, Paedr. J. Žídek, Ing. Š. Gužela, PhD., Andrea Haringová, Marek Fábry, J. 
Kapustinec, T. Petrilák, Bc. O. Smyk, M. Šulaj, Bc. D. Zeumer, Marek Repko 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Voľba zástupcu SjF do Rady VŠ 
3. Dlhodobý zámer rozvoja SjF STU na roky 2007 - 2011 
4. Analýza stavu čerpania dotačných prostriedkov 
5. Zásady tvorby ústavov na SjF 
6. Rôzne 
 

K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF STU Ing. V. Chmelko, PhD. Program bol 

jednomyseľne prijatý. 
 

K bodu 2 
Za zástupcu Rady VŠ bol navrhnutý prof. Ing. M. Varchola, PhD. Voľby prebehli tajným 

hlasovaním. 
Výsledky: 

Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:                21 
Proti:                                    1 
 

K bodu 3 
Dlhodobý zámer rozvoja SjF STU na roky 2007 – 2011 predniesol Ing. M. Králik, PhD.  
V diskusii členovia AS navrhli, aby boli  vypracované materiály pre tvorbu projektov. Je 

vhodné definovať hlavné oblasti výskumnej činnosti fakulty, ktoré budú ďalej špecifikované  
katedrami. Členovia AS mali k jednotlivým bodom dokumentu pripomienky. Budú do 
dokumentu zapracované a dokument bude v plnom znení prílohou zápisnice . 
 

K bodu 4 
Správu o analýze stavu čerpania dotačných prostriedkov predložila tajomníčka fakulty 

Ing. G. Kuzmová. 
Členovia AS diskutovali o finančnom stave fakulty, z diskusie bolo jednomyseľne prijaté 

uznesenie 5.2.   
 

K bodu 5 
Dekan SjF STU doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD predložil návrh štruktúry tvorby ústavov.  
Informoval o potrebe garancií študijných programov, o personálnej skladbe pedagogických 
pracovníkov základných pracovísk, o vekovej štruktúre garantov štúdia a o ekonomických 
nárokoch   na mzdové prostriedky. Uviedol časový program organizovania ústavov na SjF. 
Členovia AS diskutovali o predloženom návrhu. Navrhli doplniť zásady tvorby ústavov 
o vyjadrenie prínosu ekonomického efektu pri vzniku nového pracoviska. Diskutovali 
o vhodnosti spájania katedier. Mali výhrady proti tvorbe kampusových ústavov. Navrhli 
upraviť kritériá pre tvorby ústavov. Za KALSM  vystúpil Ing. P. Petrák, PhD. Členovia 
KALSM navrhujú nemeniť katedry na ústavy. Svoje zdôvodnenie vyjadrili písomnou 
formou.  
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Hlasovalo sa o predloženom materiáli s pripomienkami (uznesenie 5.3). 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  19 
Súhlas vyjadrilo:  18 
Proti:      1 
 

K bodu 6 
Harmonogram bakalárskeho a inžinierskeho štúdia v akademickom roku 2007-2008 

bude prerokovaný na nasledovnom AS. 
Prodekan doc.Ing.František Urban, PhD. predložil návrh zloženia disciplinárnej komisie:  
predseda - doc. Ing. František Urban, CSc  
členovia: doc. Ing. Peter Kostka, PhD., doc. Ing. Martin Halaj, PhD., Peter Laboda, Martin 
Šulaj, Marek Fábry. 

Členovia AS  vyjadrili svoj súhlas s uvedeným návrhom. 
Výsledky: 

Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  19 
Súhlas vyjadrilo:  19 
Proti:      0 
 

Za člena legislativnej komisie namiesto Ing. Ž. Žolnaja (už nie je zamestnancom SjF) bol 
jednomyseľne zvolený Ing.Štefan Gužela,PhD. 
 

Členovia AS žiadajú vedenie fakulty, aby dopracovalo pokyny pre vypracovanie 
záverečných prác aj v anglickom jazyku. 
 

AS doporučuje vedeniu fakulty uskutočniť stretnutie študentov pred nástupom do 1.ročníka 
a dať im základnú orientáciu pre štúdium na fakulte. 

 
Prijaté uznesenia: 
5.1 AS zvolil za zástupcu SjF STU do Rady VŠ prof. Ing. M. Varcholu, PhD. 
5.2 AS vzal na vedomie správu o analýze stavu čerpania dotačných prostriedkov 
činnosti fakulty za rok 2006. Poveruje ekonomickú komisiu AS, aby analyzovala čerpanie 
dotačných a mimorozpočtových prostriedkov a navrhla uznesenie senátu k tvorbe 
rozpočtu na rok 2007.  
5.3 AS schvaľuje materiál „Zásady  tvorby ústavov na SjF STU“ s týmito zmenami: 
v Kritériách pre vytváranie ústavov na SjF v bode a) minimálna pracovná kapacita ústavu 
25 000 hodín oproti pôvodnému počtu 30 000 hodín.  
Bod d) definovaný počet pedagogických pracovníkov... - nie je záväzný pre pracoviská, 
ktoré negarantujú študijné programy.  
5.4 AS schválil disciplinárnu komisiu v navrhnutom zložení:  
predseda - doc. Ing. František Urban, CSc  
členovia: doc. Ing. Peter Kostka, PhD., doc. Ing. Martin Halaj, PhD., Peter Laboda, Martin 
Šulaj, Marek Fábry 
5.5 AS zvolil za člena legislatívnej komisie Ing.Štefana Guželu,PhD. 
 
Zapísala: 
RNDr. Soňa Halusková, PhD. 
 
Overovateľ:  
doc.Ing.Zita Iždinská, PhD. 
 
Tomáš Petrilák 
       Ing. Vladimír Chmelko, PhD. 
           predseda AS SjF STU 


